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2017Z12172 

Vragen van de leden Westerveld en Özdil (beiden GroenLinks) aan de 
Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het bericht «FNV: 
doorgeslagen flex in kinderopvang» (ingezonden 15 september 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «FNV: doorgeslagen flex in kinderopvang»?1 

Vraag 2
Hoe evalueert u de marktwerking in de kinderopvang? Acht u die geslaagd? 

Vraag 3
Deelt u de conclusie van de FNV dat er sprake is van een «flexverslaving» bij 
werkgevers in de kinderopvang? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat er door het kabinetsbeleid van het afgelopen 
decennium met betrekking tot de kinderopvangtoeslag veel onzekerheid in de 
sector is ontstaan, waardoor werkgevers huiverig zijn geworden om mensen 
vaste contracten te geven? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om de sector meer financiële stabiliteit te bieden? 

Vraag 6
Kan het omvormen van de kinderopvang tot een publieke voorziening leiden 
tot meer vaste contracten? Bent u bereid dit verder te onderzoeken?

1 Het Parool, 13 september 2017, https://www.parool.nl/binnenland/fnv-doorgeslagen-flex-in-
kinderopvang~a4516309/
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